
Informacja na temat obrączek

Szanowni Państwo,

          

Zamówienie na obrączki zostało wysłane do producenta. Niestety dalej borykamy się z
problemem z platformą, jednak jest światełko w tunelu by problemy te zostały rozwiązane na
dniach. Jak tylko będzie można nadać CIHy nowym członkom Stowarzyszeń to będzie można
domówić dla nich obrączki.

  

Artur Kupczak

      Rada Federacji      
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